
Z A P I S N I K

desete seje sveta Krajevne skupnosti Črni Vrh, ki je bila v sredo, 13. 12. 2023
ob 18. 00 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Črni Vrh v prisotnosti:
Gregor Rupnik, Lovrenc Habe, Florjan Lampe, Matej Bonča, Andraž Bizjak,
Robert Rupnik, župan Tomaž Vencelj, svetnik Gregor Rupnik

Odsotni: Veronika Škedelj, Aleksandra Rupnik opr., Anej Leban, Metod Habe
opr., Jošt Rupnik, Silvana Rupnik.

Predlog dnevnega reda:

1. Potrditev dnevnega reda
2. Pregled realiziranih aktivnosti v letu 2023
3. Pregled nerealiziranih aktivnosti v letu 2023
4. Planirane aktivnosti v letu 2024
5. Poročilo Sosveta predsednikov Krajevnih skupnosti Občine Idrija
6. Razno

Ad. 1.

Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb.

Ad. 2.

Predsednik sveta je vse navzoče lepo pozdravil, še posebej g. župana Tomaža
Venclja in svetnika Gregorja Rupnika, ki sta se odzvala vabilu.
Predsednik Krajevne skupnosti je povedal, da so na sosvetu predsednikov
Krajevnih skupnosti obravnavali predlog za zvišanje grobarine. Krajevna
skupnost Črni Vrh je zvišanju nasprotovala, a ker bo cena grobarin enotna za
celotno Občino se bomo morali tudi mi podrediti novim cenam.

Ad. 3.

Predsednik sveta je poudaril, da KS Črni Vrh ni zadovoljna z delom Komunale
Idrija. Delavci Komunale bi morali opraviti ogled cestišč v času dežja in
odpraviti napake, ki se pojavljajo na določenem cestišču.
Košnja ob cestiščih, ki jih izvaja Komunala Idrija v jesenskem času nama smisla.



Glede sanacije državne ceste skozi Črni Vrh ni nobenih novic.

Ad. 4.

V letu 2024 se prične z deli na šolski poti Črni Vrh in sanacijo vaškega jedra.

Prošnjo za izgradnjo pločnika od odcepa Ski Bor do odcepa za Vitadom oz.
Bencinskega servisa ter skozi naselje Predgriže, z ureditvijo avtobusnega
postajališča Predgriže bodo občinske službe poslale na DRSI.

Za izgradnjo čistilne naprave Črni Vrh še vedno potekajo pogovori med Občino
Idrijo in Vita domom.
Zahvaljujemo se za dele cestišč, ki smo jih v letu 2023 uspeli asfaltirati.

Komunala načrtuje narediti ekološke otoke za celotno Občino Idrija. Potrebno
se bo dogovoriti o lokacijah, kjer naj bi ti ekološki otoki stali.

Slavnostna seja Občine Idrija naj bi v letu 2024 bila Črnem Vrhu in sicer
21. junija. Glavno vlogo bi imeli lansko letni nagrajenci naši /Filmarji/.

Seja je bila zaključena ob 20,00 uri.

Zapisala: Predsednik sveta KS:
Dorica Tominec Gregor Rupnik


